
5. 蓝牙操作使用

1. Pull out the touch button on both headphones and turn them on. 

The red and blue lights flicker alternately. 

2. Open the phone Bluetooth search Bluetooth, click on the “OWS” 

matching name connection can be.

4. Bluetooth connection pairing

5. Bluetooth operation is used

� Power on: Take out automatic power on from the charging box/manually 
press the touch button for 3S to power on;

� Shutdown: Press and hold the touch button for 5S to shut down/if no 
device is connected within 3 minutes, the device will shut down 
automatically.

� To answer a call: double click the multifunction key of the left/right 
earphone;

� Hang up: Double click the multifunction button of either headset in the 
left/right ear;

� Reject incoming calls: Long press any multi-function key in the left/right 
ear of 2S;

� �Play/pause music: When the music is playing, double-click the 
multifunction button on either side of the left/right ear to pause the 
music, and double-click the music again to play;

� Add volume: Music state Click the right ear multi-function key;
� Reduce volume: In music state, click the multi-function key of the left 

ear;
� Voice assistant: Long press the left/right ear 2S multi-function key;
� Previous: Hit the right ear multi-function key three times when the music 

is playing;
� Next: Three clicks left ear multi-function key in music playing state;
� Restore factory Settings: Match the state of the unconnected phone by 

clicking the multi-function key on either side of the left/right ear;

� In order to prevent the headset from automatically turning on the 
Bluetooth connection, it is recommended that you turn off the Bluetooth 
device when the headset is not in use, so as to avoid wasting the power 
of the headset device.

Charging bin charging: display the power value when charging, 

full charge display 100 long bright;

1. Please do not treat this product with violence, and do not use heavy extrusion, 

away from high temperature and high humidity environment. 

2. Stay away from WiFi, routers and other high-frequency transmitter equipment. 

This will affect the signal reception of this machine and cause sound jamming and 

disconnection. 

3. Please use this product in an effective environment (10 meters) , and no physical 

barrier (such as walls) between the Bluetooth device and the headset.

4. If the product is not in use for a long time, charge the headphones and the base.

5. Please do not remove or modify the headphones for any reason, otherwise it may 

cause the headphones to malfunction or burn out, which are not included in the 

warranty. 

充电仓充电：充电时显示电量数值，充满电量显示100长亮；

① 耳机充电状态: 红灯长亮; ② 耳机充电完成: 红灯熄灭;

6. 充电

1. 请勿暴力对待本产品，也不要用重物挤压，远离高温高湿环境。
2. 远离WiFi及路由器及其它高频发射设备，这样会影响本机的信号接收，造

成声音的卡断及断连。
3. 请在有效环境(10米)中使用本产品，并且蓝牙设备与耳机之间不要有实体

阻挡(例如墙等)。
4. 产品长期不使用的话，(一个月内)将耳机和底座进行充电。
5. 请勿以任何理由拆除或改装耳机，否则可能导致耳机发生故障或烧毁，这

些都不在保修之列。
1. 取出两边耳机触摸按键开机, 红蓝灯交替闪烁, 自动配对,等待其中一个耳

机指示灯熄灭则配对成功;
2. 打开手机蓝牙搜索蓝牙,点击 “OWS” 配对名连接既可。

1. 产品外观介绍 3. 参数配件

4. 蓝牙连接配对

注意事项

注: 本产品可以与任何一款具有蓝牙功能的设备进行连接使用。

耳机

充电仓• 开机：从充电盒取出自动开机/手动长按触摸按键3S开机；
• 关机：手动长按触摸按键5S关机/3分钟内未与任何设备连接，自动关机；
• 接听电话：双击左/右耳任意一个耳机多功能键；
• 挂断电话：双击左/右耳任意一个耳机多功能键；
• 拒接来电：长按2S左/右耳任意一个多功能键；
• 播放/暂停音乐：音乐播放状态下双击左/右耳任意一边多功能键音乐暂

停，再次双击音乐播放；
• 加音量：音乐状态单击右耳多功能键；
• 减音量：音乐状态单击左耳多功能键；
• 语音助手：长按左/右耳2S多功能键；
• 上一曲：音乐播放状态下三击右耳多功能键；
• 下一曲：音乐播放状态下三击左耳多功能键；
• 恢复出厂设置：配对未连接手机状态五击左/右耳任意一边多功能键；

• 为避免耳机自动开启蓝牙连接，建议您在不使用耳机时关闭蓝牙设备，以免
消耗浪费耳机设备的电量;

温馨提示

40mAh耳机电池
300mAh充电仓电池

约1.5H充电时间
约5-6H耳机电池

约10米通讯距离
79.6mm*66mm*25mm产品尺寸
约58g产品重量

V5.4蓝牙版本
指纹触控按键

C3/C5 使用说明书
使用前请仔细阅读且保留说明书

以便您正确使用此款产品以备日后使用查阅。

充电盒 耳机 充电线 说明书
2. 配件清单

多功能.触摸按键
耳机充电口

耳机LED
电量显示屏

出音口
USB充电端口

6. Charging1. Product Parts

2. Packaging Accessories

3. Parameter Configuration

40mAhHeadphone battery
300mAhCharging bin battery

About 1.5HCharging time
About 5-6HDuration of use

About 10 metersCommunication distance
79.6mm*66mm*25mmProduct size
About 58gProduct weight

V5.4Bluetooth version
Fingerprint touchKey

Warm reminder

① Earphone charging status:

      The red light is long on;

② Headset charging complete:

     red light goes off;

1. Earphone

2. Charging Case

Type-c charging port

Notes

Note: This product can be connected with any device with Bluetooth function.

Charging Case Earbuds Charging Cable User manual

Multifunctional.Touch the button
Earphone charging port

Headphone LED

Battery display

Outlet

USB charging port

C3/C5 User Manual

Please carefully read and keep the instruction manual before

use so that you can use this product correctly for future reference.

材质:85g书写纸，单黑双面印刷，尺寸:325x75mm,风琴折页，成品尺寸宽65x高75mm
65mm

325mm

75mm

https://manuals.plus/m/b817be14cef7f7684fb2bf0029e8c9482eb4512710d65aaa582726dfecfcf5ce


 

 FCC Warning  
 
This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: 
(1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference 
received, including interference that may cause undesired operation.  
 
Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could 
void the user's authority to operate the equipment.  
 
Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, 
pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection 
against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate 
radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause 
harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not 
occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television 
reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to 
correct the interference by one or more of the following measures:  

 -Reorient or relocate the receiving antenna.  

 -Increase the separation between the equipment and receiver.  

 -Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is 

connected.  

 -Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.  

 

 

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in 

portable exposure condition without restriction. 

 

 


